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PROTOKÓŁ Nr 0012.3.4.2012 
z posiedzenia Komisji Edukacji 

w dniu  18 kwietnia 2012r. 
 
 
Miejsce posiedzenia:  sala nr 110 A  UM. 
Czas posiedzenia: 14.00- 15.45 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście zgodnie z 
załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczyła Radna Elżbieta 
Siwiec – usprawiedliwiona.  
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Analiza finansowa i rzeczowa wykonanych inwestycji i remontów 
w obiektach oświatowych w roku 2011 r.  

4. Sprawy bieżące: 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2012-2040,  

• projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII.155.2011 Rady 
Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia   22 grudnia 2011 roku w sprawie 
budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2012 rok,  

• projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia w 
publicznych przedszkolach prowadzonych przez Miasto Jastrzębie-
Zdrój,  

• projekt uchwały w sprawie likwidacji szkół wchodzących w skład 
Zespołu Szkół Zawodowych w Jastrzębiu-Zdroju: Technikum 
Uzupełniającego nr 1 dla Dorosłych oraz IV Liceum Profilowanego,  

• projekt uchwały w sprawie likwidacji III Liceum Profilowanego w 
Zespole Szkół Handlowych  w Jastrzębiu-Zdroju,  

• projekt uchwały w sprawie likwidacji szkół wchodzących w skład 
Zespołu Szkół nr 6 im. Króla Jana    III Sobieskiego w Jastrzębiu-
Zdroju: V Liceum Profilowanego oraz Technikum Uzupełniającego nr 
3 dla Dorosłych,  

• projekt uchwały w sprawie likwidacji szkół wchodzących w skład 
Zespołu Szkół Nr 4 im. Czesława Miłosza w Jastrzębiu-Zdroju: II 
Liceum Profilowanego oraz Szkoły Policealnej nr 4,  

• projekt uchwały w sprawie likwidacji szkół wchodzących w skład 
Zespołu Szkół Nr 2 im. Wojciecha Korfantego w Jastrzębiu-Zdroju: 
Technikum Uzupełniającego Nr 1 oraz  I Liceum Profilowanego,  

• projekt uchwały w sprawie likwidacji Uzupełniającego Liceum 
Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Zespole Szkół Nr 1 w 
Jastrzębiu-Zdroju,  

• projekt uchwały w sprawie nadania imienia Gimnazjum nr 9 w 
Jastrzębiu-Zdroju, ul. Bronisława Czecha 20A 
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• projekt uchwały w sprawie  programu nauczania historii w szkołach 
ponadgimnazjalnych od 1 września 2012 roku,  

• oświadczenie Rady Rodziców Zespołu Szkół nr 1, 
 

5. Wolne głosy i wnioski 
6. Przyjęcie protokołu z dnia 21 marca 2012 r.  
7. Zakończenie posiedzenia  

 
 
Ad. 1 
 
Otwarcia posiedzenia dokonała  Przewodnicząca Komisji Edukacji – Anna 
Toborowicz. Powitała przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz 
zaproszonych gości.  
 
Ad. 2 
 
Porządek obrad został przyjęty głosami: za – 4, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0. 
 
Ad. 3 
 
Analiza finansowa i rzeczowa wykonanych inwestycji i remontów w 
obiektach oświatowych w roku 2011 r. 
 
Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji – Maria Pilarska 
przedstawiła informację dotyczącą inwestycji i remontów w obiektach 
oświatowych w roku 2011 r. 
 
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Toborowicz Anna 
 - Zgodnie z decyzjami sanepidu wszystkie szkoły mają wyremontowane boiska z 
wyjątkiem szkoły w Moszczenicy. Na Komisji Rewizyjnej pojawił się również głos, 
że boisko w SP  nr 17 jest nie zdatne do użytkowania.  
 
Pilarska Maria 
 - Jest koncepcja przebudowy boiska w Moszczenicy. Jeżeli finanse na to pozwolą 
to będziemy starać się realizować tę koncepcję. Jeżeli chodzi o boisko w 
Ruptawie to były plany budowy sali gimnastycznej, boisk ale niestety skończyło 
się na załataniu dziur w asfalcie. Trzeba się zastanowić czy chcemy budować salę 
gimnastyczną czy zajmujemy się budową boiska z prawdziwego zdarzenia.  
 
Pawłowski Andrzej 
 - W tej chwili jeżeli chodzi o boisko przy SP nr 17 to nie ma decyzji sanepidu , 
boisko jest dopuszczone do funkcjonowania.  
 
Toborowicz Anna 
 - Czy planuje się remont Sali gimnastycznej w ZS nr 9?  
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Pilarska Maria 
 - Ciężkie pytanie.  
 
Toborowicz Anna 
 - A czy wiadomo co z basenem w ZS nr 6? 
 
Pilarska Maria 
 - Trudno powiedzieć. Czeka nas 1 rok na aktualizację dokumentacji.  
 
Magiera Bernadeta 
 - Jak  zlikwidowano basen w hotelu Diament to teraz rodzice muszą płacić za 
przejazd dzieci na basen do Pawłowic lub Połomi. Czy są szanse , że w najbliższej 
przyszłości się to zmieni? 
 
Holesz Dariusz 
 - Nie mamy środków finansowych na basen przy ZS nr 6. Dzisiaj przedstawiałem 
Prezydentowi projekt ustawy o finansach publicznych, który już jest na stronach 
Ministerstwa Finansów. Przypuszczam, że w czerwcu lub lipcu może być 
ogłoszony. Jeżeli ustawa wejdzie w życie  w takiej formie jak jest proponowana 
to w praktyce spowoduje to , że możliwości inwestycyjne Gminy będą bardzo 
ograniczone. Mam nadzieje, że w przyszłym roku rozwiąże się sprawa wyrobisk.  
 
Magiera Bernadeta 
 - Proszę powiedzieć czy remont boiska przy SP nr 4 zakończy się w tym roku? 
 
Pilarska Maria 
 - Myślę, że tak.  
 
Inspektor Wydziału Edukacji – Jarosław Piechaczek przedstawił informację 
inwestycji i remontów w obiektach oświatowych w 2011 r.  
 
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Magiera Bernadeta 
 - Proszę powiedzieć jakie prace trzeba wykonać , aby dokonać remontu elewacji 
przy SP nr 4? 
 
Piechaczek Jarosław 
 - W SP nr 4 odpadają gzymsy nad oknami, jest to niebezpieczne. Ciężko jest 
zrobić elewację etapami. Trzeba zebrać odpowiednie środki, aby elewację 
wykonać w całości. Jak będziemy wykonywać elewację to dobrze byłoby docieplić 
budynek.  
 
Magiera Bernadeta 
 - Taki kompleksowy remont w jakiej kwocie by się zamknął? 
 
Piechaczek Jarosław 
 - Mówimy o mln. zł  
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Toborowicz Anna 
 - Witam na posiedzeniu komisji Pana Kozikowkskiego z Zarządu Osiedla Arki 
Bożka. Proszę powiedzieć  z jakim problemem przyszedł Pan na Komisję? 
 
Jan Kozikowski 
 - Dziękuję za udzielenie głosu. Przychodzę do Państwa w sprawie rekrutacji do 
Przedszkoli. Zwracaliśmy się do Prezydenta Miasta z pismami z dnia 3 lutego oraz 
14 marca w sprawie utworzenia dodatkowego oddziału w  SP nr 17. 
Chcielibyśmy, aby Prezydent wyraził zgodę na utworzenie dodatkowego oddziału. 
Rozmawiałem z Panią Dyrektor SP nr 17 i możliwości kadrowe i lokalowe są , aby 
utworzyć dodatkowy oddział. Chciałabym w imieniu zarządu osiedla zaapelować 
do Państwa o utworzenie dodatkowych oddziałów. Z tego co wiem ok 800 dzieci 
nie dostało się do przedszkoli. Spotkałem się również z różnymi kryteriami 
przyjmowania dzieci do przedszkoli. W niektórych przedszkolach jest rejonizacja 
a  w niektórych nie.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Pani Dyrektor SP nr 17 zwróciła się z wnioskiem o utworzenie dodatkowego 
oddziału. Póki co nie ma decyzji o utworzeniu dodatkowego oddziału w tym 
przedszkolu i w innych przedszkolach. Jeżeli warunki lokalowe pozwalają na 
utworzenie dodatkowego oddziału to Pan Prezydent się zgadza, ale wiąże się to z 
podwyższeniem opłaty. Dyrektorzy wnioskują o 12 nowych oddziałów i jest to 
koszt 1,5 mln. zł. Było spotkanie z Paniami Dyrektorkami aby skonsultować 
społecznie propozycje podwyższenia opłaty. Panie Dyrektorki opowiedziały się za 
takim rozwiązaniem. Proponuje się zwiększenie opłaty z 2.25 zł na 3.00 zł. Jak 
Radni przegłosują projekt uchwały to nie będzie przeszkód, aby dodatkowe 
oddziały utworzyć.  
 
Magiera Bernadeta 
 - Proszę powiedzieć jak będzie podwyżka to ile dzieci zostanie przyjętych do 
przedszkoli? 
 
Andrzej Pawłowski 
 - 300 dzieci będzie mogło zostać przyjętych do przedszkoli. W pierwszej 
kolejności Komisja rekrutacyjna brała pod uwagę wnioski rodziców, którzy oboje 
pracują. Nie ma rejonizacji i ustalonych obwodów przedszkoli.  
 
 
Ad. 4 
 
Sprawy bieżące: 
 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2012-2040,  

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – 
Dariusz Holesz. Poinformował,  że w związku z podjęciem decyzji o: 

- skróceniu okresu realizacji przedsięwzięcia „Przebudowa rozdzielni głównej 
obiektu Urzędu Miasta Jastrzębie-Zdrój”, -  przesunięciu niewykorzystanych 
środków z 2011 roku oraz części wydatków z 2013 roku na 2012 rok w 
przedsięwzięciu „Naturopea: strategies for a pro-active environmental 
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citizenship” oraz zmianami wynikającymi z projektu uchwały Rady Miasta w 
sprawie zmiany budżetu Miasta na 2012 rok przygotowanej na najbliższą sesję  
istnieje konieczność aktualizacji informacji zawartych w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2012 – 2040.  Wobec powyższego 
wprowadza się następujące zmiany: W załączniku nr 1 „Wieloletnia Prognoza 
Finansowa Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2012-2040, w tym prognoza kwoty 
długu i relacja wynikająca z art. 243 ustawy o finansach publicznych”  
wprowadzić wartości liczbowe wynikające ze zmian określonych w punkcie nr        
4 oraz z projektu uchwały Rady Miasta w sprawie zmiany budżetu Miasta na 
2012 rok przygotowanej na sesję Rady Miasta w kwietniu. W  załączniku nr 2 
„Objaśnienia przyjętych wartości w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na lata  2012-2040, w tym w prognozie kwoty długu oraz relacji 
wynikającej  z art. 243 ustawy o finansach publicznych” zaktualizować informacje 
głównie w zakresie wyniku finansowego. W  załączniku nr 3 „Zestawienie 
przedsięwzięć wieloletnich dotyczących programów i zadań majątkowych” w 
przedsięwzięciu wieloletnim „Przebudowa rozdzielni głównej obiektu Urzędu 
Miasta Jastrzębie-Zdrój” skrócić okres realizacji z lat 2011-2013 na lata 2012-
2013. „Łączne nakłady finansowe” oraz limit zobowiązań na to zadanie pozostają 
bez zmian i wynoszą 330 570 zł. W załączniku nr 4 ”Zestawienie przedsięwzięć 
wieloletnich dotyczących zadań związanych z programami finansowanymi z 
udziałem środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt. 2 i 3 ustawy  
o finansach publicznych” w punkcie I.13 w bieżącym  przedsięwzięciu pn. 
„Naturopea: strategies for a pro-active environmental citizenship”:zwiększyć w 
2012 roku o 13 525 zł ze środków pochodzących z funduszy Unii Europejskiej. 
Plan wydatków na 2012 rok  wyniesie 38 205 zł. zmniejszyć w 2013 roku o 11 
644 zł ze środków pochodzących z funduszy Unii Europejskiej. Plan wydatków na 
2013 rok  wyniesie 27 192  zł. Wobec powyższego „Łączne nakłady finansowe”  
w zakresie wydatków bieżących na to przedsięwzięcie  kształtować będą się w 
wysokości 80 249 zł, a limit zobowiązań wyniesie 0  zł. Powyższa zmiana 
spowodowana jest koniecznością zwiększenia planowanych kwot wydatków na 
2012 rok  o niewykorzystaną część wydatków  w wysokości 1 881 zł  z  2011 
roku, co ma na celu możliwie maksymalne  wykorzystanie przyznanego 
dofinansowania. Jednocześnie w związku ze zmianą harmonogramu wyjazdów  w 
projekcie polegającej na przesunięciu wyjazdu  na Martynikę z 2013 roku na 
2012 rok, dokonuje się  równoczesnego przesunięcia niezbędnych na ten cel 
środków finansowych w kwocie 11 644 zł. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0. 

 
• projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII.155.2011 Rady 

Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia   22 grudnia 2011 roku w sprawie 
budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2012 rok,  

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – 
Dariusz Holesz. Poinformował, że na podstawie informacji Ministra Finansów Nr 
ST4-4820/233/2012 i ST3/4820/2/2012 z dnia 23 marca bieżącego roku o 
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planowanych na 2012 rok dla Miasta Jastrzębie-Zdrój kwotach subwencji ogólnej 
i kwotach udziałów we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych 
wynikających z ustawy budżetowej, proponuje się  zwiększyć dochody bieżące 
budżetu Miasta w dziale 758 – Różne rozliczenia o kwotę 1 579 495 zł, w tym: 

− część oświatową subwencji ogólnej w części gminnej  zwiększyć o kwotę 
1 149 003 zł, w części powiatowej zwiększyć o kwotę 430 485 zł, 

− część równoważącą subwencji ogólnej w części powiatowej zwiększyć o 
kwotę 7 zł. 

Powyższe środki z subwencji oświatowej proponuje się przeznaczyć na: 
wydatki bieżące budżetu Miasta, w tym: 

− na pokrycie kosztów bieżącej działalności oświatowej w  dziale 801 – 
Oświata i wychowanie w wysokości 1 565 177 zł, w  dziale 852 – Pomoc 
społeczna w wysokości 722 zł, w  dziale 854 – Edukacyjna opieka 
wychowawcza w wysokości 5 589 zł. 

wydatki majątkowe budżetu Miasta  z przeznaczeniem na zakup oprogramowania 
komputerowego dla Zespołu Szkół Nr 6 w  dziale 801 – Oświata i wychowanie, 
rozdziale 80120 – Licea ogólnokształcące w wysokości 8 000 zł. 
Proponuje się zwiększyć plan dochodów bieżących budżetu Miasta w dziale 853 – 
Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej o kwotę 43 452 zł, w związku z 
podpisaniem przez Miasto umów i porozumienia na pokrycie kosztów utrzymania 
dzieci w Domu Nauki i Rehabilitacji w Jastrzębiu-Zdroju: 
− z gminą Zebrzydowice na kwotę 3 770 zł, 
− z powiatem pszczyńskim na kwotę 32 991 zł, 
− z gminą Strumień na kwotę 6 691 zł. 
Proponuje się zwiększyć plan wydatków majątkowych budżetu Miasta w dziale 
754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, rozdziale 75411 – 
Komendy powiatowe Państwowej Straży Pożarnej o kwotę 200 000 zł z 
przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu ciężkiego samochodu ratowniczo-
gaśniczego dla Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Jastrzębiu-
Zdroju. W związku ze zmianą harmonogramu części wydatków dotyczących 
realizacji programu  z udziałem środków Unii Europejskiej COMENIUS pt. 
„Naturopea: strategies for a pro- activ environmentala citizenship” proponuje się 
zwiększyć plan wydatków bieżących w części gminnej budżetu Miasta w dziale 
801 – Oświata i wychowanie, rozdziale 80101 – Szkoły podstawowe o kwotę 13 
525 zł. Zmiana planu dotyczy przeniesienia niezrealizowanych środków z 2011 
oraz przesunięciem wyjazdu zagranicznego na Martynikę, Węgry i do Wielkiej 
Brytanii z  2013 roku na rok 2012.Proponuje się zwiększyć plan wydatków 
bieżących w części powiatowej budżetu Miasta w dziale 801 – Oświata 
i wychowanie, rozdziale 80132 – Szkoły artystyczne o kwotę 51 250 zł 
z przeznaczeniem na zakup instrumentów muzycznych, które Miasto przekaże 
Państwowej Szkole Muzycznej I i II Stopnia w Jastrzębiu-Zdroju w formie 
użyczenia .Proponuje się zwiększyć plan wydatków majątkowych w części 
gminnej budżetu Miasta w dziale 851 – Ochrona zdrowia, rozdziale 85154 – 
Przeciwdziałanie alkoholizmowi o kwotę 393 288 zł z przeznaczeniem na zadanie 
inwestycyjne Nr 000-000-159-000 pn. „Budowa i modernizacja boisk szkolnych”. 
Środki te zapewnią pełną realizację przebudowy boisk szkolnych przy Szkole 
Podstawowej Nr 4 i Zespole Szkół Nr 13. Proponuje się zwiększyć plan wydatków 
majątkowych w części gminnej budżetu Miasta w dziale 926 – Kultura fizyczna, 
rozdziale 92604 – Instytucje kultury fizycznej o kwotę 8 400 zł i rozdziale 92605 
– Pozostałe zadania w zakresie kultury fizycznej o kwotę 6 600 zł 
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z przeznaczeniem na organizację Młodzieżowych Mistrzostw Polski w FUTSALU U-
14. 
 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0. 

• projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia w 
publicznych przedszkolach prowadzonych przez Miasto Jastrzębie-
Zdrój,  

 
Magiera Bernadeta 
 - Proszę powiedzieć, o ile rodzice będą więcej płacić za przedszkole? Czy jest 
wykonana jakaś symulacja? 
 
Andrzej Pawłowski 
 - W zeszłym roku udało się uzyskać od rodziców 1 mln. 400 tys. zł za dodatkową 
godzinę i 1 mln. 200 tys. zł za wyżywienie. Przy 20 mln. zł wydatkowanych na 
Przedszkola uzyskaliśmy blisko 3 ml. zł. Do celów obliczeniowych braliśmy pod 
uwagę dzieci, które są w przedszkolu 2 godziny ponad wymiarowe. Rodzic , który 
w tej chwili miesięcznie płaci 94,50 zł po podwyżce będzie płacił 126 zł. Uważam, 
że nie jest to drastyczna podwyżka. Jeżeli uchwałą zostanie przyjęta to podwyżka 
będzie obowiązywała od września. W tym roku będzie to druga podwyżka. W 
kwietniu do Pana Piksy przyszli przedstawiciele rodziców SP nr 17. Pan Piksa 
wówczas sugerował rozwiązanie w postaci podwyżki i rodzice byli gotowi zgodzić 
się na podwyżkę.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0. 
 

• projekt uchwały w sprawie likwidacji szkół wchodzących w skład 
Zespołu Szkół Zawodowych w Jastrzębiu-Zdroju: Technikum 
Uzupełniającego nr 1 dla Dorosłych oraz IV Liceum Profilowanego,  

 
Andrzej Pawłowski 
 - W styczniu zostały podjęte uchwały o zamiarze likwidacji. Wystąpiliśmy do 
Kuratora Oświaty o wyrażenie opinii w sprawie likwidacji tych szkół. W sprawie 
wszystkich dzisiejszych uchwał Kurator Oświaty wydał pozytywną opinię.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

 
• projekt uchwały w sprawie likwidacji III Liceum Profilowanego w 

Zespole Szkół Handlowych  w Jastrzębiu-Zdroju,  
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Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0. 

 
 

• projekt uchwały w sprawie likwidacji szkół wchodzących w skład 
Zespołu Szkół nr 6 im. Króla Jana    III Sobieskiego w Jastrzębiu-
Zdroju: V Liceum Profilowanego oraz Technikum Uzupełniającego nr 
3 dla Dorosłych,  

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0. 

 
• projekt uchwały w sprawie likwidacji szkół wchodzących w skład 

Zespołu Szkół Nr 4 im. Czesława Miłosza w Jastrzębiu-Zdroju: II 
Liceum Profilowanego oraz Szkoły Policealnej nr 4,  

 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0. 
 

 

• projekt uchwały w sprawie likwidacji szkół wchodzących w skład 
Zespołu Szkół Nr 2 im. Wojciecha Korfantego w Jastrzębiu-Zdroju: 
Technikum Uzupełniającego Nr 1 oraz  I Liceum Profilowanego,  

 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0. 
 

• projekt uchwały w sprawie likwidacji Uzupełniającego Liceum 
Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Zespole Szkół Nr 1 w 
Jastrzębiu-Zdroju,  

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

 
• projekt uchwały w sprawie nadania imienia Gimnazjum nr 9 w 

Jastrzębiu-Zdroju, ul. Bronisława Czecha 20A, 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0. 
 

• projekt uchwały w sprawie  programu nauczania historii w szkołach 
ponadgimnazjalnych od 1 września 2012 roku,  
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Toborowicz Anna zapoznała Radnych z  uzasadnieniem do projektu uchwały.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Uważam, że projekt uchwały jest zasadny, ale obawiam się , podobnych apeli 
innych nauczycieli np. fizyki, chemii. 
 
Magiera Bernadeta 
 - Czy nie wchodzimy w czyjeś kompetencje? 
 
Toborowicz Anna 
 - Myślę, że nie. Uważam, że projekt uchwały jest zasadny.  
 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0. 

 
• oświadczenie Rady Rodziców Zespołu Szkół nr 1, 

 
Anna Toborowicz zapoznała Radnych z treścią oświadczenia.  
 
Oświadczenie stanowi załącznik do protokołu.  
 
Toborowicz Anna 
 - Uważam, że powinny skończyć się wszystkie spory i konflikty w szkole. Odbija 
się to nie korzystnie na uczniach i szkole. W każdej szkole są jakieś problemy 
wychowawcze jak np. palenie papierosów i nie są one nagłaśnianie. Współczuje 
nowej Pani Dyrektor, która kieruje szkołą.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Pozwolicie Państwo, że nie będę komentował treści pisma i wielu sytuacji, 
które dzieją się w szkole. Dla przeciwwagi chciałem powiedzieć że wczoraj byłem 
na uroczystości wręczania  nagród laureatom wojewódzkich konkursów 
przedmiotowych. W Gimnazjum nr 6 w ZS nr 1  była uczennica, która jest 4 
krotnym  laureatem z czterech różnych przedmiotów. Jest 3 takich uczniów w 
całej naszej delegaturze. Jest to ogromny sukces tej szkoły. Chciałabym się 
skupić na pozytywnych osiągnięciach tej szkoły.  
 
Kasza Łukasz 
 - Proszę Państwa, szkoła powinna być od nauki. Chodziłem do liceum w ZS nr 1          
i czuję duży sentyment do tej szkoły. Szkoła przygotowywała do olimpiad na 
szczeblu ogólnopolskim, miałem w szkole wsparcie i pomoc. Myślę, że należałoby 
się odciąć od „szumów” i dać ludziom spokojnie pracować. Powinny być w 
mediach opisywane pozytywne dokonania szkoły.  
 
Andrzej Pawłowski 
- Proszę Państwa, staramy się wszelkie sygnały płynące ze szkoły wyjaśniać. 
Przygotowujemy dla nauczycieli i pedagogów cykl szkoleń w zakresie 
rozpoznawania uczniów pod wpływem środków odurzających.  
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Ad. 5 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Komisja nie zgłosiła żadnych wniosków.  
 
Ad. 6 
 
Przyjęcie protokołu z dnia 21 marca 2012 r.  
 
Protokół z dnia 21 marca został przyjęty głosami: za – 5, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0. 
 
Ad.7 
 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Przewodniczącą Komisji Edukacji  - Anna Toborowicz podziękowała wszystkim za 
przybycie po czym zakończyła posiedzenie.  
 
 
 
Protokołowała     Przewodniczącą Komisji Edukacji  
Monika Dulewicz             ANNA TOBOROWICZ 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 


